## 中国出入境检验检疫协会团体标准 发布公告

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association (CIQA)

CIQA Standards Issuing Announcement

No.11 2021

2021 年第 11 号

中国出入境检验检疫协会批准发布下列团体标准, 自 2022 年 3 月 27 日起生效, 现予公告。该标准由中国出入境检验检疫协会检验鉴定标准化技术委员会(CIQA/TC1)组织制定。标准编号与名称: T/CIQA 26 -2021 易流态化固体散装货物控制水分含量操作规范

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association approved issue of the following CIQA standard which shall enter into effect as of 27<sup>th</sup> March 2022. It is hereby announced. The standard is developed by CIQA Standards Technical Committee on Inspection and Survey (CIQA/TC1). The number and title of the standard is:

T/CIQA 26 - 2021 Procedures for controlling the moisture content for solid buik cargoes which may liquefy

中国出入境检验检疫协会

China Entry-Exit Inspection and Quarantine Association

2021年12月27日

27th December 2021